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Datum 9 juni 2021 – van 20.00u tot 21.07 uur 

 

 

 Goedkeuring verslag 22 april 2021. 

 

Geen opmerkingen - goedgekeurd 

 

 Werkwijze inzake bestrijding van domiciliefraude. (toelichting door Yvette 

Dierckx, directeur Woonpunt Mechelen) 

 

 

Toelichting door de voorzitter van Woonpunt en commissielid Arthur Orlians – zie presentatie. 

Het overzicht van de 41 landen waar de onderzoeksbureau actief zijn, vindt u eveneens als 

bijlage toegevoegd aan het verslag.  

 

 Project Keerdok. (toelichting door projectcoördinator Wim Vandevorst, 

Projecten & Planning) 

 

 

Wim Vandevorst van het team Stadvernieuwing van de afdeling Projecten & Planning licht de 

stand van zaken van het project Keerdok toe. Hierbij wordt een overzicht gegeven van de 

verschillende deelgebieden – de presentatie gaat als bijlage.  

 

U kan het project mee opvolgen door u in te schrijven op de periodieke nieuwsbrief. Op de site 

zelf zal er ook communicatie materiaal aangebracht worden om omwonenden en toevallige 

passanten te informeren.  



Concreet zullen er nog beleidsbeslissingen genomen worden rond zwemmen in open water op 

deze locatie en wordt de verkeersverbinding tussen Keerdok en de binnenstad op korte termijn 

afgestemd op de plannen voor de heraanleg van de Vesten.  Overige toekomstige stappen in 

het project zijn terug te vinden in de presentatie.

 

 

 

 Verslaggever: Caroline Van Steen 


